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Protokół nr 24/2016  

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 25 październik 2016  roku 
 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu oraz pozostałych Komisji Rady Miejskiej.  

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 

Zasępca Burmistrza – Jolanta Chudzińska, 

Kierownik Referatu Organizacyjnego, Promocji Gminy i Oświaty – Alicja 

Łopatka, 

Prezes Boreckiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Karolewie – Dorota 

Juskowiak 

- lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał.  

4. Wolne głosy i wnioski. 

5.  Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego 

i Budżetu – Tomasz Pawlak. 

 

Ad. 2. Ustalenie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu przedstawił 

porządek obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad. 3. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

 

W tym punkcie Burmistrz wniósł o wycofanie z porządku sesji projektu uchwały 

w sprawie: zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

i zbiorowe odprowadzanie ścieków 

 

Prezes BZWiK w Karolewie – Dorota Juskowiak poinformowała, że w związku  

z tym iż od stycznia 2017 roku zmienia się ustawa „Prawo wodne” w związku  

z powyższym proponuje aby przedłużyć bieżące taryfy na rok 2017. 

Burmistrz wyjaśnił, że zmianę taryf odraczamy na dwa lub trzy miesiące. 
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Radny Marian Jańczak uważa, że proponowana w projekcie uchwały podwyżka 

jest znacząca w stosunku do inflacji. Ponadto radny stwierdził, że należy się 

zastanowić czy wszystkie inwestycje realizowane przez BZWiK powinny być 

przez ten zakład wykonywane. 

 

Prezes BZWiK - Dorota Juskowiak wyjaśniła, że podwyżki na bieżący rok były 

niewielkie. 

 

Burmistrz poinformował, że budowa kanalizacji sanitarnej w Zalesiu  

i Trzecianowie może być realizowana jedynie przez BZWiK w Karolewie. 

 

a) przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Borek Wlkp.  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w  art. 

3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

rok 2017” 

 

Kierownik referatu Organizacyjnego, Promocji Gminy i Oświaty – Alicja 

Łopatka poinformowała, że art. 5a ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (Dz. U. z 2016 r. poz. 239  

z późn. zm.) nakłada obowiązek na organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego uchwalenie, po konsultacjach z organizacjami pozarządowymi oraz 

z podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3, rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3. 

Program współpracy jest uchwalany do dnia 30 listopada roku poprzedzającego 

okres obowiązywania programu. 

 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 
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Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

b) przyjęcia regulaminu boiska wielofunkcyjnego z zadaszeniem                           

w Borku Wlkp. 

 

Inspektor Urzędu Miejskiego – Tomasz Marszałek wyjaśnił, że zgodnie z art. 40 

ust. 2 pkt. 4 ustawy o samorządzie gminnym – gminy mogą wydawać akty prawa 

miejscowego w zakresie zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów  

i urządzeń użyteczności publicznej. 

W związku z faktem, iż boisko wielofunkcyjne z zadaszeniem położone  

w Borku Wlkp. przy ul. Szkolnej, stanowi gminny obiekt użyteczności 

publicznej, z którego korzysta szerokie grono użytkowników, należy określić 

szczegółowe zasady korzystania z ww. obiektu. 

Stosowanie zasad określonych w regulaminie stanowiącym załącznik do 

niniejszej uchwały, pozwoli na sprawne i bezpieczne korzystania z ww. obiektu. 

 

Radny Michał Dopierała zapytał komu są przekazywane środki finansowe za 

wynajem boiska wielofunkcyjnego w Borku Wlkp. 

 

Tomasz Marszałek wyjaśnił, że środki z wynajmu boiska wpływają na konto 

Stowarzyszenia Wisła Borek Wlkp.  

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 
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c) przyjęcia regulaminu skateparku w Borku Wlkp. 

 

Kierownik Referatu Organizacyjnego, Promocji Gminy i Oświaty – Alicja 

Łopatka poinformowała, że zgodnie z art. 40 ust. 2 pkt. 4 ustawy o samorządzie 

gminnym – gminy mogą wydawać akty prawa miejscowego w zakresie zasad 

i trybu korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej. 

W związku z faktem, iż skatepark w Borku Wlkp., stanowi gminny obiekt 

użyteczności publicznej, z którego korzysta szerokie grono użytkowników, 

należy określić szczegółowe zasady korzystania z ww obiektu. 

Regulamin pozwoli na sprawne i bezpieczne korzystania z ww. obiektu. 

Ponadto dodała, że skatepark został odnowiony. 

Niniejsza uchwała jako akt prawa miejscowego podlega publikacji w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

 

d) ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe  i godziny doraźnych zastępstw oraz niektóre inne 

składniki wynagrodzenia 
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Inspektor Urzędu Miejskiego – Tomasz Marszałek wyjaśnił, że na 

podstawie złożonego wniosku przez Związek Nauczycielstwa Polskiego  

O/ Borek Wlkp., w porozumieniu organu prowadzącego wraz z dyrektorami 

jednostek oświatowych został utworzony nowy regulamin określający wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia. 

 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

e) określenia stawek podatku od nieruchomości 

 

Burmistrz wyjaśnił, że corocznie ukazuje się obwieszczenie Ministra Finansów  

w sprawie górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych. Stawki 

maksymalne w 2017 r. zostały obniżone. W naszej gminie  stawki  dla trzech 

składników opodatkowania były wyższe niż te, które ukazały się  

w obwieszczeniu Ministra Finansów z dnia 28 lipca 2016 r.  

Stawki które uległy zmniejszeniu to: 

- pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi 

płynącymi jezior i zbiorników sztucznych,  

- niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, o którym mowa w ustawie  

z dnia 9 października 2015 r. o rewitalizacji i położonych na terenach, dla których 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego przewiduje przeznaczenie pod 

zabudowę mieszkaniową, usługową albo zabudowę o przeznaczeniu mieszanym 

obejmującym wyłącznie te rodzaje zabudowy, jeżeli od dnia wejścia w życiu tego 
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planu w odniesieniu do tych gruntów upłynął okres 4 lat, a w tym czasie nie 

zakończono budowy zgodnie z przepisami prawa budowlanego, 

-związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów  

o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń. 

Obniżenie stawek podatkowych w powyższych punktach nie generuje strat dla 

budżetu Gminy dlatego, iż stawki te są mniejsze o 0,01 i 0,02 zł. 
 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

f) wprowadzenia opłaty prolongacyjnej 

 

Burmistrz wyjaśnił, że na podstawie art. 57 § 7 ustawy Ordynacja podatkowa, 

Rada Miejska ma prawo wprowadzić opłatę prolongacyjną, którą stosuje się przy 

udzielaniu ulg podatkowych w postaci odroczenia terminu płatności podatku lub 

zaległości podatkowej oraz rozłożenie na raty zaległości podatkowej. Stanowi 

ona rekompensatę dla organu podatkowego za niepobieranie odsetek za zwłokę 

za czas rozłożenia lub odroczenia terminu płatności. 

Obecnie obowiązująca uchwała musi zostać zmieniona z uwagi na zmianę 

brzmienia art. 57 § 2 Ordynacji podatkowej. Do końca roku 2015 stawka opłaty 

prolongacyjnej wynosiła 50% ogłoszonej przez Ministra Finansów w drodze 

obwieszczenia stawki za zwłokę, a od 1 stycznia 2016r. „stawka opłaty 

prolongacyjnej jest równa obniżonej stawce za zwłokę”. 

 

 

 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 
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Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

g) zmian budżetu i w budżecie na rok 2016 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały, a mianowicie: 

Zmiany  planu dochodów dotyczą: 

 dz. 852, rozdz. 85215 – zwiększenie z tyt. dotacji o kwotę 100 zł (dodatek 

energetyczny), 

rozdz.. 85213 - zwiększenie z tytułu dotacji o kwotę 451 zł (dofinansowanie 

na opłacenie składek na ubezpieczenie zdrowotne), 

rozdz. 85211- zmniejszenie o kwotę 2.000.000 zł (pomoc państwa  

w wychowaniu dzieci), 

 dz.801, rozdz. 80110 zwiększenie z tytułu dotacji o kwotę 25.999,19 zł  

i w rozdz. 80101 o kwotę 34.667,46 zł (wyposażenie szkół w podręczniki, 

materiały edukacyjne. 

Po dokonanych zmianach dochody zmniejszyły się o kwotę 1.938.782,35 zł 

i wynoszą 31.613.932,21 zł. 

 

Zmiany planu wydatków dotyczą: 

  dz. 600, rozdz. 60016 zmniejsza się wydatki na inwestycji - „Przebudowa drogi 

dojazdowej do gruntów rolnych w miejscowości Dorotów” - 50.000 zł, oraz 

„Przebudowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych w miejscowości Osówiec” 

– 25.000 zł, 

  dz. 600, rozdz. 60016 zwiększa się wydatki o kwotę 50.000 zł na nowe zadanie 

inwestycyjne pn. „ Przebudowa ul. Sportowej w Borku Wlkp.”, 

  dz. 754, rozdz. 75495 - wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne „ Budowa 

monitoringu miejskiego w Borku Wlkp.” 20.000 zł, 
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  754, rozdz. 75405 zwiększa się wydatki o kwotę 5.000 zł z przeznaczeniem na 

dofinansowanie zakupu samochodu służbowego nieoznakowanego dla KPP  

w Gostyniu, 

  w dz. 852, rozdz. 85211, rozdz. 85213, rozdz. 85213 dokonuje się zmian  

zmniejszając ogólnie wydatki o kwotę 1.999.449 zł, 

  w dz. 801, rozdz. 80101 i 80110 zwiększa się wydatki na zakup wyposażenia 

szkół  w podręczniki, materiały edukacyjne.  

W dziale 700, 750, 801, 854 dokonuje się przesunięć miedzy paragrafami w celu 

zabezpieczenia środków na bieżącą działalność. 

 

W ramach funduszu sołeckiego dokonuje się przesunięć miedzy paragrafami  

w rozdziałach 92105,92109. 

 

Po dokonanych zmianach wydatki zmniejszyły się o kwotę 1.938.782,35 zł  

i wynoszą 30.900.776,43 zł.  

 

Radny Michał Dopierała zapytał o monitoring w Borku Wlkp. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że planuje się zakup 4 kamer – inwestycja ta nie powinna 

przekroczyć 20.000 zł, obecnie szukamy najtańszego wykonawcę. 

 

Radny Tomasz Pawlak prosił o wyjaśnienie dotacji dla policji w wysokości 

5.000zł. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że policja zgłosiła się z wnioskiem o dofinansowanie na 

zakup nieoznakowanego samochodu, w związku z powyższym taki wniosek 

został przedstawiony Radzie Miejskiej. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 
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Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 

2016-2023 

 

Skarbnik Gminy poinformowała, że zmiany w WPF dotyczą aktualizacji 

dochodów i wydatków. 

 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

Ad.4. Wolne głosy i wnioski. 

 

W tym punkcie Burmistrz poruszył sprawę parkowania samochodów na ul. 

Dworcowej. 

 

Radny Michał Dopierała proponuje 2 miejsca parkingowe przy poczcie, w tym 1  

dla niepełnosprawnych. 

 

Następnie radny Michał Dopierała zapytał czy samochody, które nie mają tablicy 

rejestracyjnej mogą być zaparkowane przy drodze powiatowej. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że nie jest policją, ponadto dodał, że sprawa parkowania 

samochodów na ul. Dworcowej na pewno poprawi się po wybudowaniu parkingu  

przy tej ulicy. 
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Radny Marian Jańczak nie widzi problemu z parkowaniem na ul. Dworcowej, 

proponował wyznaczyć dwa miejsca postojowe przy poczcie. 

 

Radny Romuald Gawroński również uważa, że dwa miejsca parkingowe przy 

poczcie, w tym jedno dla niepełnosprawnych sprawę rozwiążą. 

 

Za wnioskiem radnego Michała Dopierały głosowało 10 radnych, 3 wstrzymało 

się od głosowania, nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Następnie Burmistrz zapytał, czy Gmina ma wykupić udziały w Samorządowym 

Funduszu Kredytowym  Sp. z o.o. 

 

Radny Michał Dopierała wnioskował o nie wykupowanie dodatkowych udziałów. 

Za wnioskiem radnego głosowano 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od 

głosowania, nikt nie był przeciwny. 

 

W dalszej części Burmistrz zapytał radnych czy Gmina Borek Wlkp. ma 

przystąpić do Powiatowego Centrum Wspierania Przedsiębiorczości Powiatu 

Gostyńskiego. 

Za nieprzystąpieniem do PCWP głosowano 12 radnych, 1 radny wstrzymał 

się od głosowania, nikt nie był przeciwny. 

 

Następnie radna Magdalena Przybylak zapytała, czy będzie się coś działo na 

drodze Strumiany – łącznik z drogą Nr 12 – odcinek drogi krajowej. 

Burmistrz wyjaśnił, że Gmina Borek Wlkp. zgłaszała sprawę już kilka razy. 

 

Radny Marian Jańczak zaproponował, aby wystąpić do Krajowego Zarządu Dróg, 

że Gmina sama wykona ten odcinek drogi. 

 

Radny Michał Dopierała zapytał czy były prowadzone rozmowy z Burmistrzem 

Jaraczewa w sprawie wykonania brakującego kawałka drogi do Skokowa  

z obwodnicy Borku Wlkp.  

 

Burmistrz wyjaśnił, że Gmina Jaraczewo nie jest zainteresowana tym odcinkiem 

drogi. 

 

Radny Hubert Mazur zapytał kto naprawi zniszczony chodnik przy nowej 

budowie ZPM Mróz w Borku Wlkp. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że w tej sprawie były już prowadzone rozmowy z 

kierownikiem budowy, który poinformował, że przez 1 listopada br. wszystko 

będzie uporządkowane i później na bieżąco będzie porządkowane. 

 

Radny Romuald Gawroński zapytał czy zalegające tam błoto nie spowoduje 

niedrożności kanalizacji. 
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Prezes BZWiK w Karolewie – Dorota Juskowiak wyjaśniła, że kanalizacja 

deszczowa nie jest własnością BZWiK. 

 

Radny Tomasz Szczepaniak wnioskował, aby zainterweniować w Starostwie 

Powiatowym w Gostyniu w sprawie naprawy studzienki kanalizacyjnej, która 

znajduję się przy wyjeździe z ul. Sportowej na ul. Dworcową ponieważ jest tam 

dziura. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że sprawa była już zgłaszana. Ponadto dodał, że droga na 

ulicy Sportowej będzie robiona. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.5. Zakończenie. 

  

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak zakończył 

posiedzenie. 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący Komisji 

 

Wiesława Wójcik      Tomasz Pawlak 

 

 


